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PROTOKÓŁ  Nr 31/10 

KOMISJI  FINANSÓW  I  ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

z dnia  20 kwietnia 2010 roku 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Piotrowska Krystyna - Przewodniczący Komisji 

2. Derehajło Teresa - członek komisji 

3. Osmólski Wiesław - członek komisji 

4. Zalewski Jan - członek komisji 

5. Stanisław Derehajło - Wójt Gminy 

6. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

Nieobecny Kaliszewicz Paweł 

                                 

 Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Gminy w godz. 08
00 

do 9
40 

pod 

przewodnictwem Pani Piotrowskiej Krystyny - Przewodniczącej Komisji. 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Pani Krystyna Piotrowska poczym stwierdziła, że na 

stan 5 członków komisji w posiedzeniu uczestniczy 4 członków (większość), zatem obrady są 

prawomocne. Zwróciła się z zapytaniem czy członkowie komisji są zapoznani z treścią 

protokołu z poprzedniego posiedzenia i czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodnicząca 

przegłosowała przyjęcie protokołu, który przyjęto jednogłośnie. 

Tematem posiedzenia były następujące sprawy: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał na Sesję Rady Gminy 

2.   Rozpatrzenie skargi na kierownika jednostki organizacyjnej 

3.   Sprawy różne - bieżące gminy 

Ad pkt 1.  

Projekty uchwał na Sesję Rady Gminy przedstawiła Pani Skarbnik Gminy. Pierwszym 

tematem na Sesji będzie sprawa udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2009 rok, ze 

sprawozdaniem radni zapoznali się na poprzednim posiedzeniu, Komisja rewizyjna wydała 

pozytywną opinię w tej sprawie, którą przesłano do Regionalnej izby Obrachunkowej i do 

Przewodniczącego Rady Gminy, Komisja wystąpiła z wnioskiem do Rady Gminy o 

udzielenie absolutorium. RIO również pozytywnie zaopiniowało sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła pozostałe projekty uchwał na Sesję 

Rady Gminy w sprawach; 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu 

dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1746B w miejscowości Krasna Wieś w 

kwocie 400 tys złotych 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na dofinansowanie projektu 

dotyczącego przebudowy drogi powiatowej Nr 1704B od granicy powiatu Sielc do 

drogi Nr 1697B i drogi Nr 1697B Mień, Rudka, Boćki w kwocie 350 tys zł, 

3) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą "Rewitalizacja centrum miejscowości Boćki" w kwocie 

230 tys zł ze spłatą 2010 - 2016 

4) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą "Rozbudowa z przebudową ujęcia wody w Boćkach" w 

kwocie 650 tys zł ze spłatą na lata 2011 - 2018 

5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą "Przebudowa dróg gminnych w celu konsolidacji z 

drogami powiatowymi i drogą krajową w Gminie Bocki" w kwocie 660 tys zł ze 

spłatą na lata 2011 - 2018 
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6) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie dotacji 

celowej dla Powiatu Bielskiego na zadania inwestycyjne w kwocie 750 tys zł ze spłatą 

na lata 2011 - 2018 

7) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą "Przebudowa dróg gminnych w Bockach o nr 108759B; 

108757B; 108758B";  w kwocie 400 tys zł ze spłatą na lata 2010 - 2018 

8) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie 

inwestycji remontu ulicy Polnej w Boćkach w kwocie 50 tys zł i remontu odcinka 

drogi gminnej do wsi Siekluki w kwocie 150 tys zł ze spłatą na lata 2010 - 2018 

9) zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą "Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach 

programu "Moje boisko-Orlik" w Boćkach" w kwocie 300 tys zł ze spłatą na lata 2010 

- 2018 

10) wprowadzenie zmian do budżetu gminy na 2010 rok 

 

W/w projekty uchwał radni zaakceptowali pozytywnie. 

Ad pkt 2 

Pan Wójt poinformował, że do Rady Gminy Boćki wpłynęła skarga od Pana Ch. G. na 

działania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Przewodniczący Rady Gminy 

treść skargi wraz z wyjaśnieniem Kierownika GOPS przesłał radnym łącznie z 

zawiadomieniem. Radni powinni tę skargę rozpatrzyć i ustosunkować się do niej. Uznać 

skargę za zasadną lub bezzasadną.  

Po rozpatrzeniu i przedyskutowaniu radni uznali że skarga jest bezzasadna. Pani Kierownik 

GOPS działała zgodnie z prawem, działała w interesie skarżącego i w interesie gminy.  

Zgodnie z prawem wystąpiła z pozwem o przyznanie Panu Ch. alimentów od córki i dwóch 

wnuczek. Do domu dla bezdomnych nie mogła skierować ponieważ nie spełniał  warunków, 

nie był i nie jest osobą bezdomną, jest zameldowany i ma prawo dożywotniego 

zamieszkiwania w całym z domu mieszkalnym we wsi S. W związku z tym, że nie mógł  

samodzielnie funkcjonować ze względu na stan zdrowia i wiek, wymagał ciągłej opieki osób 

drugich, której wówczas nie miała możliwości zapewnić ani rodzina, ani gmina, zgodnie z 

prawem został  skierowany do Domu Pomocy Społecznej odpowiedniego typu, 

zlokalizowanego jak najbliżej miejsca zamieszkania. Sporządzenie wywiadu środowiskowego 

należy do obowiązków pracownika socjalnego, a nie do Kierownika. Do akt sądowych 

dołączono dokumenty stanowiące dowody w sprawie, które dotyczą sprawy, sąd nie zgłosił 

żadnych braków w dokumentacji i nie prosił o uzupełnienie. 

Radni uznali, że za takie wykonywanie zadań dla Pani Kierownik należy się nagroda. 

ad pkt 3. 

Pan Wójt poinformował, że ZOZ w Bielsku Podlaskim uzyskał z EFRR dofinansowanie do 

dwóch projektów w kwocie ponad 10 mln zł. Z jednego projektu zostanie  przebudowany 

blok operacyjny pod względem jakości pomieszczeń spełniających wymogi sanitarno-

epidemiologiczne, jak też wyposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną. Z drugiego projektu 

przebudowany będzie Szpitalny Oddział Ratunkowy oraz modernizacja miejsca startów i 

lądowań helikoptera ratunkowego. W związku z realizacją tych zadań od szpitala wymagany 

jest wkład własny w wysokości około 2 mln zł. Szpital zwraca się z prośbą aby samorządy  

gminne i miejskie z powiatu bielskiego udzieliły dotacji na wkład własny na zadanie remontu 

bloku operacyjnego w wysokości 830 tys zł. Po przeliczeniu tej kwoty na liczbę mieszkańców 

powiatu uzyskuje się kwotę 15 zł na osobę, czyli w przypadku naszej gminy jest to kwota 74 

tys zł. Na rok bieżący budżet jest opracowany, w trakcie realizacji są inwestycje, tak wysoką 

kwotą gmina nie dysponuje. Do ogłoszonego przetargu na przebudowę hydroforni zgłosił się 

jeden oferent, który zaproponował kwotę o wiele wyższą  od  wartości kosztorysowej. 
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Pan Jan Zalewski wypowiadał się, należy szukać tańszych wykonawców, nawet poza naszym 

województwem. 

Pan Wójt powiedział, że będzie tak czynił, ponieważ nie mamy możliwości finansowych, 

żeby za taką cenę zmodernizować  hydrofornię.  

Następnie zwrócił się do radnych o rozważenie wniosku dyrektora szpitala i na Sesji 

udzielenie odpowiedzi, czy udzielamy dotacji i skąd bierzemy środki. W miesiącu kwietniu 

trzeba dać odpowiedź dla szpitala, a środki przekazać w miesiącu listopadzie. 

Pani Krystyna Piotrowska - proponowała zaciągnąć jeszcze jeden kredyt na dotacje dla 

szpitala i przekazać nie 74 tys zł, a 50 tys zł. 

Pan Jan Zalewski wypowiadał się, że dla szpitala trzeba udzielić dotacji, zadeklarować kwotę 

50 tys zł, a później będzie się szukało skąd wziąć pieniądze, może nie zrealizuje się 

wszystkich inwestycji, bądź zrealizuje po niższych cenach. 

Radni w dyskusji  wypowiadali się, że jest to dość pokaźna kwota, na którą  dziś gminę nie 

stać. Rozpoczęte są inwestycje i na ich realizacje zaciągamy kredyty. Na Sesję można 

przygotować uchwałę intencyjną nie więcej niż na 50 tys zł. 

Pan Jan Zalewski proponował, żeby przy wylewaniu asfaltu na ulicy Kątowej, dokonać 

uzupełnień, połatać powstałe dziury  na pozostałych ulicach. 

Pan Wójt powiedział, że na czas prowadzonej inwestycji rewitalizacji parków i uliczek, rynek 

zostanie przeniesiony na stare boisko szkolne. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego posiedzenie zakończono. 

Protokółował: 

Helena Kłosińska 

 

Przewodniczący Komisji 

Krystyna Piotrowska 


